
Sağlık İl Müdürü Dr.Mehmet
Cingöz mü oluyor?

Osmaniye’de Sağlık İl Müdürü
Dr. Fevzi Yavuzyılmaz’ın Kasta-
monu’ya atanmasının ardından
bu göreve kimin geleceği ken�e
en çok merak edilen konular
arasında yer alıyor. � Sayfa 2’te...

AK Parti Osmaniye Merkez
İlçe Başkanlığı, haftalık ola-

ğan yürütme kurulu toplantı-
sında partinin kuruluş sürecine
katkılar sunmuş isimleri ağırladı.

� Sayfa 2’te

Osmaniye İşkur İl Müdür-
lüğü ile Enerji Telekomüni-

kasyon A.Ş arasında iş birliğine
imza a�ı. NİYEP, kapsamında
“Çağrı Mesleği Elemanı” ala-
nında 50 kişilik eğitim programı
için protokol yapıldı.

� Sayfa 3’te...

Kırlangıçların güvenliği itfaiyeye emanet

AKDENIZ“Basın;
Milletin Ortak Sesidir.”
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Cumhurbaşkanı Erdoğan, AK Parti Osmaniye Milletvekili Seydi Gülsoy’u Ekonomi İş-
leri Başkan Yardımcılığı görevine atadı. Gülsoy, yaptığı açıklamada duyduğu memnu-

niyeti dile getirerek, sorumluluğu en iyi şekilde yerine getireceğini ifade e�i.AKParti Osmaniye
Milletvekili Seydi Gülsoy, partisinin ekonomi politikalarının yürütülmesinde önemli bir görev
üstlendi.Cumhurbaşkanı veAK Parti Genel Başkanı Recep Tayyip Erdoğan’ın takdiriyle, Gül-
soyAK Parti’nin Ekonomi İşleri Başkan Yardımcılığı görevine getirildi. � Sayfa 2’de...

Osmaniye’nin Kadirli ilçesindeki Karatepe-AslantaşArkeolojikAlanı’nda bulunan Ka-
ratepe-Aslantaş Yazıtları, "Karatepe Yazıtları" adıyla UNESCO Dünya Belleği Kütü-

ğü'ne Türkiye'den miras olarak kaydedilen 70'inci eser oldu. Karatepe Aslantaş Açık Hava
Müzesinde incelemelerde bulunan Vali Dr. Erdinç Yılmaz, burada yaptığı açıklamada,Ka-
dirli ilçesi yaklaşık 24 km. doğusunda, 1958 yılında ilan edilen ve arkeolojik kalıntılarla aynı
adı taşıyan milli park sınırları içinde yer almaktadır. � Sayfa 3’te...

Osmaniye'de Kadirli Belediyesinin binasına kırlangıçların yaptığı 200'den
fazla yuva, itfaiye ekiplerince sık sık kontrol ediliyor.Sonbaharda sıcak böl-

gelere göç eden kırlangıçlar, ilkbaharda havaların ısınmasıyla ilçeye döndü.Kuşlar,
yaklaşık 10 yıldan bu yana yuvalama için Kadirli Belediyesinin Kamil Kara Bulva-
rı'ndaki hizmet binasını seçiyor.Binanın dış cephesine bu yıl da çamur, taş ve bitki
saplarından 200'den fazla yuva yapan kırlangıçlar, yumurtalarını bıraktı.Kuşların
bölgede yoğunlaşması üzerine çalışma başlatan belediyenin itfaiye ekipleri, yu-
murtaların zarar görmemesi için sık sık yuvaları kontrol ediyor.Ekipler, yuvadan
düşen kuşları itfaiye aracının merdiveniyle tekrar yerlerine taşıyor.

"Onlara yuva olmaya devam ediyoruz"
Kadirli Belediye Başkanı Mustafa Mert Olcar, bu yıl da kırlangıçlara ev sahipliği
yapmaktan mutluluk duyduklarını söyledi.Ekiplerin, kuşların ve yumurtaların
zarar görmemesi için kontroller yaptığını belirten Olcar, "Yuvalarından düşen kır-
langıç yavrularımızı itfaiye ekiplerimiz derhal yerlerine geri koyuyor. Onlara Ka-
dirli Belediyesi olarak yuva olmaya devam ediyoruz." dedi. İtfaiye çavuşu Ayhan
Korkmaz da kuşların güvenliği için çalışmaları sürdürdüklerini kayde�i.

Kaynak: AA

İŞKUR, Çağrı Merkezi
elemanı eğitimi verecek

“Karatepe Yazıtları”na UNESCO kararı

Osmaniye'de yürütülen
proje kapsamında özel ge-

reksinimli depremzede 200 çocuk,
spor ve oyun terapisiyle rehabilite
ediliyor. "Depremzede Özel Ge-
reksinimliler İçin Spor ve Rehabili-
tasyon Projesi" kapsamında
psikologlar ve antrenörler eşli-
ğinde çocuklara destek olunmaya
çalışılıyor.Proje kapsamında, kent
merkezi ile Kadirli ve Düziçi ilçe-
lerinde belirlenen özel gereksi-

nimli toplam 200 çocuk, haftanın
bir günü evlerinden servislerle alı-
narak statlara götürülüyor.Burada
çocuklar, uzman psikologlar ve an-
trenörler eşliğinde sportif etkinlik-
lere katılıp oyunlar oynayarak hem
eğleniyor hem de depremin olum-
suz etkilerini atlatmaya çalışıyor.
Gençlik ve Spor İl Müdürü Yusuf
Çebi, projenin özel gereksinimli
çocukların rehabilitasyonu açısın-
dan çok önemli olduğunu söyledi.

Spor ve oyunlarla rehabilite ediliyorlar

AK Parti, kuruluş
emektarlarını ağırlandı

Milletvekili Gülsoy’a
Ekonomi kurmaylığı görevi

� Sayfa 5’te...
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Cumhurbaşkanı
Erdoğan, AK Parti
Osmaniye Milletve-
kili Seydi Gülsoy’u
Ekonomi İşleri Baş-
kan Yardımcılığı

görevine atadı.
Gülsoy, yaptığı

açıklamada duy-
duğu memnuniyeti
dile getirerek, so-
rumluluğu en iyi şe-

kilde yerine getirece-
ğini ifade e�i.AK
Parti Osmaniye Mil-
letvekili Seydi Gül-
soy, partisinin
ekonomi politikala-

rının yürütülme-
sinde önemli bir
görev üstlendi.Cum-
hurbaşkanı ve AK
Parti Genel Başkanı
Recep Tayyip Erdo-
ğan’ın takdiriyle,
Gülsoy AK Parti’nin
Ekonomi İşleri Baş-
kan Yardımcılığı
görevine getirildi.

Gülsoy’dan Te-
şekkürMesajı
Milletvekilliği

dönemindeki per-
formansı ve eko-
nomi konularındaki
çözüm odaklı tutu-
muyla dikkat çeken
Seydi Gülsoy, yeni
görevi sonrası yap-

tığı açıklamada
memnuniyetini şu
ifadelerle dile ge-
tirdi: “Sayın Cum-
h u r b a ş k a n ım ı z
Recep Tayyip Erdo-
ğan’ın tensipleriyle
partimizin Ekonomi
İşleri Başkan Yar-
dımcılığı görevine
atanmış bulunuyo-
rum. Bu büyük so-
rumluluğu layıkıyla
taşımaya gayret ede-
ceğim. Başta Sayın
Cumhurbaşkanı-
mıza, güvenleri için
SayınNihat Zeybek-
çi’ye ve her zaman
desteğini hisse�iğim
Osmaniyeli Hem-

şehrilerime gönül-
den teşekkür ediyo-
rum. Rabbim
mahcup etmesin.”

AtamanınAn-
lamı ve Gülsoy’un
Profil Özellikleri
Seydi Gülsoy’un

ekonomi politikala-
rına olan ilgisi ve bu
alandaki bilgi biri-
kimi, kendisine veri-
len yeni görevin
önemini artırıyor.

Parti içerisinde
aktif rol üstlenen
Gülsoy’un yeni po-
zisyonda etkin ve
yapıcı bir politika iz-
lemesi bekleniyor.

Haber Bülteni

AK Parti Osma-
niye Merkez İlçe
Başkanlığı, haftalık
olağan yürütme ku-
rulu toplantısında
partinin kuruluş sü-
recine katkılar sun-
muş isimleri
ağırladı.

Merkez İlçe Baş-
kanıAlparslanKara-
ca'nın başkanlığında
gerçekleşen toplantı,
partinin geçmişi ile
bugünü arasında
köprü kurdu.

Toplantıya, AK
Parti'nin kurucula-
rından ve önceki
dönem İl Başkanla-
rından Yavuz Kork-
maz ile Partinin

Kurucu Teşkilat Baş-
kanı Muzaffer Çu-
hadar teşrif e�i.

Partinin kurulu-
şunda emekleri olan
isminler bilgi ve tec-

rübelerini paylaşma-
ları, mevcut teşkilat
üyeleri için önemli
bir motivasyon kay-
nağı ve yol gösterici
oldu.

Merkez İlçe Baş-
kanı Alparslan Ka-
raca, Yavuz
Korkmaz ve Muzaf-
fer Çuhadar'a nazik
ziyaretlerinden do-

layı teşekkürlerini
ile�i. Karaca, "Bu
kutlu davada birlik
ve beraberlik içeri-
sinde kararlılıkla yü-
rümeye devam
edeceğimizi bir kez
daha ifade ediyoruz.
AK Parti olarak geç-
mişten aldığımız
güçle, geleceğe emin
adımlarla yürümeye
devam edeceğiz"
şeklinde konuştu.

Gonca Deniz
Karaçam

Tarsus Beledi-
yesi, çocuklara doğa
sevgisi ve dostluğun
önemini tiyatro sah-
nesinden aktardı.
Şehir Tiyatrosunun
sahnelediği 'Or-
manda Şenlik' adlı
oyun, çocukları hem
sanatla hemde çevre
bilinciyle buluş-
turdu.Çocuklara yö-
nelik oyunları
sahnelemeye devam
eden Tarsus Beledi-
yesinin Ormanda
Şenlik adlı çocuk

oyunu, minik izleyi-
cilerden büyük ilgi
gördü. Cezmi
Koca’nın kaleme al-
dığı, yönetmenliğini
Doğan Özgür Kah-
raman’ın üstlendiği
oyun, kent yaşamı-
nın betonlaşmış ya-
pıları arasında oyun
yapma fikri kuran
çocukların, doğayla,
ormanla kurdukları
bağ üzerinden ilerli-
yor. Orman macera-
sıyla devam eden
hikayede, ağaç ve

hayvan sevgisi, çevre
bilinci, arkadaşlık ve
ekip ruhunun önemi
aktarılıyor.Tarsus
Belediye Başkanı Ali
Boltaç, sanatı her
yaştan vatandaşla
b u l u ş t u r m a y a
devam edeceklerini
belirterek, "Çocukla-
rımızın doğayla bağ
kurmasını, birlikte
üretip paylaşmanın
kıymetini sahnede
izlemeleri bizim için
çok değerli" dedi.

Kaynak: İHA

Osmaniye Cebe-
libereket Gazeteciler
Cemiyeti (CGC) Yö-
netim Kurulu Üye-
leri, Baro Başkanı
Avukat A.Şefik
Akın'ı ziyaret e�i.

Osmaniye Baro-
sunda gerçekleşen
ziyarete, Türkiye
Gazeteciler Konfe-
derasyonu Yönetim
KuruluÜyesi,Akde-
niz Gazeteciler Fe-

derasyonu Başkan-
vekili ve Cebelibere-
ket Gazeteciler
Cemiyeti Başkanı
Ali Cihangir yöne-
tim kurulu üyeleri
katıldı.CGCBaşkanı

Ali Cihangir, ziya-
re�e yaptığı açıkla-
mada, Osmaniye
Barosu Başkanı
Akın’a başarı dileye-
rek çalışmalar hak-
kında bilgi verdi.

Baro Başkanı
AvukatA.ŞefikAkın
da ziyare�en duy-
duğu memnuniyeti
dile getirdi. Kamuo-
yunun doğru, taraf-
sız bilgilendirilmesi

için basınmensupla-
rına büyük görev
düştüğünü ifade
eden Akın, CGC
üyelerine çalışmala-
rında başarı diledi.

M.Ali Ulugöl

AK Parti, kuruluş emektarlarını ağırlandı

Çocuklara doğa sevgisi ve dostluğun önemini anlatıldı

CGC’den Baro Başkanı A.Şefik Akın’a ziyareti

Milletvekili Gülsoy’a ekonomi kurmaylığı görevi
Profesyonel Otel Yönetici-

leri Derneği (POYD) Yönetim
Kurulu Başkanı Hakan Saat-
çioğlu, turizmde nitelikli per-
sonel konusunda sıkıntılar
yaşandığını belirterek, sürdü-
rülebilirlik için liyakat temelli
istihdamın daha önemli oldu-
ğunu bildirdi.

Saatçioğlu, yaptığı açıkla-
mada, turizmin yükselen tu-
rist sayıları, açılan yeni
oteller, çeşitlenen "her şey
dahil" sistemi gibi alanlarla
birçok açıdan dönüşüm yaşa-
dığını bildirdi.

Bu dönüşüm içinde sek-
törde nitelikli personel eksik-
liğinin had sa�aya çıktığını
vurgulayan Saatçioğlu, çoğu
zaman bu eksikliğin kaynağı
olarak küresel salgın sonrası
değişen iş gücü dinamikleri,
Z kuşağının beklentileri ya da
gençlerin turizm sektörüne il-
gisizliğinin gösterildiğini ak-
tardı.Bu yorumların
çoğunlukla yüzeysel bakış
açısını yansı�ığının, sorunun
daha da irdelenmesi gerekti-
ğinin altını çizen Saatçioğlu,
şunları kayde�i:

"POYD olarak bugünkü
durumun gerçek nedenlerine
daha derinlikli bakmak zo-
rundayız. Sorunu dışarıda
değil, önce sektörün içinde
aramalıyız. Maalesef otelleri-
mizde verdiğimiz terfilerde li-
yakat yerine sadakat kronik
sorun haline geldi. Sektörün
hızlı büyümesiyle, yeni açılan
otellerin son dakikada perso-
nel teminiyle hızla faaliyete
geçmesi, sadece fiziksel açılışı
değil, aynı zamanda kurum-
sal yapının da eksik temel-
lerle başlamasına neden oldu.
Ek olarak sezon açılışında
personel ihtiyacını hızla kar-
şılamak veya kadrolarını ge-
nişletmek zorunda kaldı.
Ancak bu süreçte maalesef li-
yakat esaslı değil, sadakate
dayalı terfiler yaygınlaştı.
Yani bilgi, beceri ve liderlik
potansiyeli yerine kim daha
uzun süredir şirke�eyse ya da
kime daha çok güveniliyorsa
o terfi e�irildi. Bu durum, sa-
dece mevcut çalışanı değil,
yeni işbaşı yapacak gençlerin
de motivasyonunu düşür-
mekle kalmadı, aynı zamanda
mesleki gelişimi 'her şey
dahil' sistemiyle kaliteyi de
neredeyse yok e�ik."

Saatçioğlu, günü ve se-
zonu kurtarmak adına geçici
çözümlerin bugün farklı so-
runları doğurduğunu ifade
e�i.

"Terfilerde liyakat esaslı
yapı kurulmalı"

Çoğu personelde yabancı
dil ve mesleki donanım eksik-
liği de yaşandığını belirten
Saatçioğlu, şu değerlendir-
mede bulundu:

"Kendini geliştirmeyen yö-
netici, eleştirdiği kuşağa ne
katabilir acaba? Z kuşağının
motivasyon eksikliğinden ya-
kınan birçok yönetici, önce öz
eleştiri yapmalı. Kendi eksik-
lerini tamamlamadan, kendi
konfor alanından çıkmadan
gençlere örnek olabilmek
mümkün müdür? Sektörde
bugüne dek tecrübe kazanmış
birçok yönetici, bilgilerini
paylaşmaktan, koçluk yap-
maktan, gençleri yönlendir-
mekten uzak duruyor ancak
bu şikayetlerin çoğu, yüzeysel
değerlendirmeden öteye ge-
çemiyor. Asıl sorun, liyakatin
yeterince desteklenmemesi ve
sistemli bir insan kaynağı yö-
netimi ve eğitim departmanı-
nın oluşturulamamış
olmasıdır."

Bir otelde bir pozisyon için
liyakat aranırken, başka po-
zisyonda kişiye özel terfiler
verildiğinde otel içindeki sis-
temin güvenilirliğinin zede-
lendiğine işaret eden
Saatçioğlu, bu çifte standar-
dın sadece çalışanlar arasında
huzursuzluk yaratmakla kal-
madığını, aynı zamanda
otelde ve sektörde adalet algı-
sını da tamamen yıktığını
vurguladı.

Saatçioğlu, terfi süreçlerini
net şekilde belirlemeyen bir-
çok tesisin bulunduğunu ak-
tararak, "Her pozisyon için
minimum eğitim seviyesi, dil
yeterliliği ve gelişim hedefleri
açıkça belirlenmeli ve çalışan-
lara bu yol haritası net şekilde
sunulmalıdır.

POYD olarak turizm sek-
töründe sürdürülebilir gele-
cek için liyakat esaslı, adil ve
gelişimi teşvik eden bir yapı
kurulması gerektiğine inanı-
yoruz. Geleceği inşa etmek is-
tiyorsak, önce kendimiz
konfor alanımızdan çıkmalı-
yız." görüşünü paylaştı.

Kaynak: AA

Turizmcilerden sürdürülebilirlik
için personelde liyakat önerisi

Osman i ye ’d e
Sağlık İlMüdürüDr.
Fevzi Yavuzyıl-
maz’ın Kasta-
m o n u ’ y a
atanmasının ardın-
dan bu göreve kimin
geleceği ken�e en
çokmerak edilen ko-
nular arasında yer
alıyor.

Sağlık sektö-
ründe olduğu kadar
Osmaniye halkı ara-
sında Sağlık İl Mü-
dürlüğü görevi için
Dr.Mehmet Cin-
göz’ün adı konuşu-
luyor. Osmaniye’de

18 yıl boyunca Sağ-
lık İl Müdürlüğü
görevini başarıyla
yürüten Dr.Mehmet
Cingöz daha sonra
da 5 yıl boyuncaÇu-
kurova Üniversitesi
Genel Sekreteri ola-
rak görev yaptı.

Dr. Mehmet Cin-
göz’ün adı, geçmiş-
teki başarılı görev
süresi nedeniyle ye-
niden gündeme ta-
şındı. Osmaniye’de
görev süresince sağ-
lık yatırımlarının ar-
tırılması, hizmet
kalitesinin yükseltil-

mesi ve personel dü-
zenlemeleri gibi bir-
çok alanda önemli
çalışmalar gerçekleş-
tirdi.

İl Sağlık Müdür-
lüğü görevinden
sonra da kamu hiz-
metine devam eden
Dr. Mehmet Cingöz,
5 yıl boyunca Çuku-
rova Üniversitesi
Genel Sekreterliği
görevinde bulundu.
Üniversite bünye-
sinde yaptığı çalış-
malarla da takdir
topladı. Osmani-
ye’de İl Sağlık Mü-

dürlerinin sık değiş-
mesi, tecrübeli ve
uzun süre görev
yapmış isimleri tek-

rar ön plana çıkardı.
Bu noktada, Dr.

Cingöz’ün yeniden
İl Sağlık Müdürlü-

ğü’ne getirilmesi ka-
muoyunda güçlü bir
beklentiye dönüştü.

Haber Bülteni

Sağlık İl Müdürü Dr.Mehmet Cingöz mü oluyor?
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Osmaniye İşkur
İl Müdürlüğü ile
Enerji Telekomüni-
kasyonA.Ş arasında
iş birliğine imza a�ı.
Nitelikli İş Gücü Ye-
tiştirme Programı
(NİYEP) kapsa-
mında “Çağrı Mes-
leği Elemanı”
alanında 50 kişilik

eğitim programı
için protokol ya-
pıldı.

ÇAĞRI MER-
KEZİ EĞİTİMİ
VERİLECEK
Protokol çerçe-

vesinde seçilen
adaylara, çağrı mer-
kezi alanında kap-
samlı bir eğitim

sunulacak. Eğitim
sonunda başarılı
olan bireylerin, sek-
törde istihdam edil-
mesi hedefleniyor.
Böylece hem işsiz
bireyler meslek sa-
hibi olacak hem de
işletmeler nitelikli
çalışan ihtiyacını
karşılamış olacak.

İL MÜDÜRÜ
PROJENİN
AVANTAJLA-

RINI ANLATTI
İşkur İl Müdürü

Hacı Akkoyunlu,
projenin sadece bi-
reysel kazanımlar
değil, aynı zamanda
bölgesel kalkınma
açısından da önemli

olduğunu vurgu-
ladı. Akkoyunlu,
“Bu tür program-
larla hem gençleri-
mizi meslek sahibi
yapıyor hem de özel
sektörün kalifiye
eleman ihtiyacına
çözüm üretiyoruz”
dedi.
HEDEF: İSTİH-

DAMVE ÜRETİM
İşkur İl Müdürü

Akkoyunlu, imzala-
nan protokolün Os-
m a n i y e
ekonomisine de
katkı sağlayacağı
belirtilirken, benzeri
projelerin devam
edeceği ifade e�i.

Kaynak: İşkur

Mersin'de tefecilik yaparak
70 milyon TL haksız kazanç
sağlayan ve zorla tahsilat yap-
maya çalışan 2 şüpheli tutuk-
landı.

Alınan bilgiye göre, İl Em-
niyetMüdürlüğüKaçakçılık ve
Organize Suçlarla Mücadele
Şubesi ekipleri tefecilik yapan
şüphelilere yönelik çalışma
yaptı. Yapılan çalışmadamaddi
sıkıntı yaşayanlara yüksek faiz
karşılığı borç para vererek,
yüksek meblağlı senet imzalat-
tıran 3 şüpheli belirlendi. Şüp-
helilerden 2'sinin ödeme
güçlüğü çeken müştekilerin iş
adreslerine giderek zorla tahsi-

lat yapmaya çalıştıkları tespit
edildi. Polis Özel Harekat tim-
lerinin desteğiyle eş zamanlı
gerçekleştirilen operasyonda 3
şüpheli yakalanarak gözaltına
alındı. Vatandaşlardan toplam
70 milyon TL haksız kazanç
sağladıkları tespit edilen şüp-
helilerin ev ve iş yerlerinde ya-
pılan aramalarda 135 bin TL
nakit para ile çok miktarda
uyuşturucu madde ele geçi-
rildi. Emniye�eki işlemleri son-
rası sevk edildikleri adliyede
mahkemeye çıkartılan şüpheli-
lerden 2'si tutuklanırken, 1'i
adli kontrolle serbest kaldı.

Kaynak: İHA

70 milyon TL kazanç
sağlayan 2 tefeci tutuklandı

Osmaniye’nin
Kadirli ilçesindeki
Karatepe-Aslantaş
Arkeolojik Ala-
nı’nda bulunan Ka-
r a t epe -As l an t a ş
Yazıtları, "Karatepe
Yazıtları" adıyla
UNESCO Dünya
Belleği Kütüğü'ne
Türkiye'den miras
olarak kaydedilen
70'inci eser oldu.

Karatepe Aslan-
taş Açık Hava Mü-
z e s i n d e
incelemelerde bulu-

nan Vali Dr. Erdinç
Yılmaz, burada yap-
tığı açıklamada,
“UNESCO Dünya
Mirası Geçici Liste-
sinde bulunan Kara-
tepe Aslantaş Açık
Hava Müzesi'nde
yer alan Anadolu
Hiyeroglif ve Fenike
dillerinin bir arada
kullanıldığı yazıt-
larla ilgili olarak, İl
Kültür ve Turizm
Müdürlüğü, Korkut
Ata Üniversitesi ve
Küresel Stratejik

Araştırmalar Der-
neği tarafından
ortak yürütülen ça-
lışmalar sonucunda
UNESCO Yürütme
Kurulu’nun Paris’te
gerçekleştirilen 3
Mayıs 2025 tari-
hinde 221. oturu-
munda alınan
kararla, Karatepe-
Aslantaş Yazıtları
"Karatepe Yazıtları"
adıyla UNESCO
Dünya Belleği Kütü-
ğü'ne Türkiye'den
miras olarak kayde-

dilen 70'inci eser
oldu. Türkiye’nin
ilk açık hava müzesi
olarak ayrıca önemli
olan Karatepe As-
lantaş Açık Hava
Müzemizde yer alan
bu kıymetli eserle-
rin hak e�iği bu lis-
teye girmesinden
dolayı mutluyuz.
Osmaniye’miz çok
sayıda tarihi eser-
lere sahip, en
önemli örneklerin-
den biri de Karatepe
Aslantaş Açık Hava
Müzemiz. Bu değer-
lerin gelecek nesil-
lere taşınmasını çok
önemsiyoruz ve ko-
runması konusunda
da çok hassasiyet
gösteriyoruz” dedi

Karatepe-Aslan-
taş Arkeolojik Alanı

Kadirli ilçesi
yaklaşık 24 km. do-
ğusunda, 1958 yı-
lında ilan edilen ve
arkeolojik kalıntı-
larla aynı adı taşı-
yan milli park
sınırları içinde yer
almaktadır.

Karatepe-Aslan-
taş arkeolojik ala-
nında bulunan
kalıntılar, 1947 yı-
lında başlayan kazı-
larla açığa çıkan iki
büyük sur kapı ya-
pısı, bir yol aksı ve
onun iki yanında
yer alan mekânlar-
dan oluşur. Kara-

tepe-Aslantaş Ar-
keolojik Alanı, Geç
Hitit döneminde
Anadolu coğrafya-
sında kurulan kent
devletlerinden biri
olan Adanava’nın
bir uç kalesi olarak
görkemli suru ve
sur kapıları ile dö-
nemin savunma mi-
marlığının ünik bir
örneğidir. Kale yer-
leşimi kurulduktan
bir süre sonra terk
edilmesi sebebiyle
tek tabakalı bir ar-
keolojik alan olarak
ilk tasarımına bağlı
mimari kimliğini
çok iyi bir şekilde
korumuştur. Bu
bağlamda Geç Hitit
kale planlamasının
yanı sıra anıtsal ve
sanatsal değeri olan
kapı girişleri ile dö-
neminin yüksek mi-
marlık ve sanat
anlayışını sergileyen
özgün bir örnektir.
Karatepe-Aslantaş’ı
arkeoloji dünya-
sında öne çıkaran
bir başka özelliği,
Fenikece ve Luvice
olarak tasarlanan
çift dilli yazıtlarıdır.
Her iki kapısında
bulunan bazalt stel
ve kabartmalar üze-
rinde hem Fenike al-
fabesi hem de Luvi
hiyeroglifi ile yazıl-
mış, bu dillerdeki en
uzun iki dilli metin

olan yazıtlar Luvi
hiyeroglifinin çözül-
mesinde önemli rol
oynamıştır.

Karatepe-Aslan-
taş’ı özgün ve
önemli kılan bir
diğer özelliği ise
kazı başkanı ve Tür-
kiye’nin öncü arkeo-
loglarından Halet
Çambel’in çabala-
rıyla, 1950’li yıllar
gibi oldukça erken
bir tarihte heykel ve
rölyef konservas-
yonu, koruma çatısı
uygulaması ve alanı
çevreleyen doğal or-
manla birlikte tarihi
milli park ilan edile-
rek, arkeolojik ala-
nın bütün sanatsal
değerleriyle birlikte
korunmasının ve
kültürel peyzajını
sürdürmesinin sağ-
lanmasıdır. Bu
erken tarihli ve ba-
şarılı uygulamalar,
arkeolojik alanlarda,
yerinde koruma ve
alan yönetiminin ilk
örneklerinden biri-
nin sergilenmesi açı-
sından da alanı öne
çıkartmaktadır. Bu
niteliklerinden do-
layı “Karatepe-As-
lantaş Arkeolojik
Alanı” ilgili kriterler
kapsamında Dünya
Miras Geçici Liste-
si’ne dahil edilmiş-
tir.

Kaynak: Valilik

Osmaniye İl Em-
niyet Müdürlüğü
ekipleri, kent gene-
linde yaptıkları de-
netimlerde göçmen
kaçakçılığına yöne-
lik önemli bir ope-
r a s y o n
gerçekleştirdi.

Şüphe üzerine
durdurulan bir
araçta yapılan kont-
rollerde, resmi kim-
lik belgeleri
bulunmayan 6Afga-
nistan uyruklu dü-

zensiz göçmen tespit
edildi.

Sürücüler
tutuklandı

Aracı kullanan
C.A. ve E.A., göç-
men kaçakçılığı suç-
lamasıyla gözaltına
alındı. Emniye�eki
işlemlerinin ardın-
dan adliyeye sevk
edilen iki zanlı, çıka-
rıldıkları mahke-
mece tutuklanarak
cezaevine gönde-
rildi. Göçmenler geri

gönderme merke-
zine teslim edildi

Yakalanan göç-
menler, gerekli idari
işlemlerin tamam-
lanması ve sınır dışı
sürecinin başlatıl-
ması amacıyla Os-
maniye İl Göç
İdaresi Müdürlüğü
Geri Gönderme
Merkezi’ne (GÖK-
SEM) teslim edildi.

Olayla ilgili so-
ruşturma sürüyor.

HaberMerkezi

“Karatepe Yazıtları”na UNESCO kararı

İŞKUR, Çağrı Merkezi elemanı eğitimi verecek

Afgan Göçmenler
Yakalandı

Balıkesir'in Edremit ilçe-
sinde meslek yüksekokulu öğ-
rencileri, bitki ve meyvelerden
elde e�ikleri boyalarla yün ip-
leri renklendirdi.

Balıkesir Üniversitesi
(BAÜN) Altınoluk Meslek
Yüksekokulu Tıbbi ve Aroma-
tik Bitkiler Programı öğrenci-
leri, "Boya Bitkileri
Değerlendirme Teknolojisi"
dersi kapsamında gerçekleşti-
rilen etkinlikte, "mordanlama"
işlemi gerçekleştirdi.

Derslerde öğrendikleri teo-
rik bilgileri pratiğe dönüştüren
öğrenciler, yüksekokul bahçe-
sinde yakılan odun ateşi üze-
rine konulan kazanlarda
kaynatılan çeşitli bitkileri ve
farklı meyveleri kullanarak
doğal yöntemlerle elde e�ikleri
özlerle yün ipleri boyadı.

Yüksekokul öğrencileri,
doğal yöntemlerle renklendir-
dikleri yün iplerle, masa ör-
tüsü, önlük, oyuncak bebek ve
çeşitli el işleri ördü.

Balıkesir Üniversitesi Altı-
noluk Meslek Yüksekokulu
ÖğretimÜyesi Prof. Dr. Selami
Selvi, AA muhabirine, gele-
neksel boyamacılığın yaklaşık
100-150 yıllık geçmişe sahip ol-
duğunu, bu yöntemde sentetik
hiçbirmaddenin kullanılmadı-
ğını söyledi. Yüksekokul öğ-
rencisi Hasret Çayır ise kök
boya ve çeşitli bitkilerle boya-
dıkları yün ipliklerinden yap-
tıkları işleri sergilediklerini
bildirdi. Öğrencilerden Akın
Parmaksız da bitki ve meyve-
lerden boya elde etme süreçle-
rini anla�ı.

Kaynak: AA

üniversite öğrencileri yün iplikleri
doğal bitkilerle renklendirdi

Antalya'da böbrek hastası
Dilber Özkul, diyalize girer-
ken tanışıp uzun yıllar sonra
evlendiği eşi gibi, ikinci organ
naklinin ardından hayata tu-
tundu.

Hatay'da genç yaşta diya-
lize girmeye başlayan Dilber
Özkul (40) ve Ali Özkul (47) o
dönemde tedavi gördükleri
hastanede tanıştı. Dilber Öz-
kul'a, 2007'de babasından alı-
nan böbrek nakledildi.

Kuzeninin bağışladığı böb-
rekle yaşama tutunan Ali
Özkul ise nakledilen organı 5
yıl sonra kaybe�i ancak yeni-
den nakil şansı yakaladı. Ara-
dan geçen yılların ardından
yeniden yolları kesişen çift,
2022'de dünyaevine girdi.

Evlendikten bir yıl sonra
böbreğini kaybeden Dilber
Özkul'a, 1Mayıs'taAntalya'da
kadavradan nakil yapıldı.

"Artık gündelik işlerini
yapabilecek duruma geldi"
Medical ParkAntalyaHas-

tane Kompleksi Organ Nakli
Merkezinden Genel Cerrahi
Uzmanı Prof. Dr. İbrahimAli-
osmanoğlu, gazetecilere yap-
tığı açıklamada, bu tip
hastaların önceki nakilleri ne-
deniyle vücutlarında antikor
oluştuğunu, ikinci nakil şansı-
nın normale göre düştüğünü
söyledi.

Hastanın antikor seviyesi-
nin çok yüksek olduğunu be-
lirten Aliosmanoğlu, "PRA
(Panel Reaktif Antikorlar) se-
viyesi yüzde 97'lerdeydi. Bu
da 100 donör adayı olsa hasta-
nın 97 tanesine karşı reaksiyon
geliştirmesini ifade ediyor. Bu
kadavra, hastamız için gerçek-
tenmucize oldu. Donöre karşı
hastada herhangi bir reaksi-
yon olmadığını tespit e�ik.
Böbrek naklini gerçekleştirdik.

Şu an hastamız gayet iyi, böb-
reği çalışmaya başladı. Artık
gündelik işlerini yapabilecek
duruma geldi." dedi.

Her yıl ciddi sayıda beyin
ölümü tanısı konulduğunu
ancak bunların çok az kıs-
mında organ bağışlandığını
vurgulayan Aliosmanoğlu,
"Bildiğimiz kadarıyla 30 bin ci-
varında diyalize giren hasta,
böbrek nakli bekleme liste-
sinde bir umutla nakil bekli-
yor. Bu nedenle kadavra
bağışı oranını ve beyin ölümü
tanısında aile izni sayısını ar-
tırdığımızda, organ bekleyen
hastalara daha büyük fayda
sağlayacağız ve daha çok
umut olacağız." ifadelerini
kullandı.

"Haya�a her
zaman çare var"

Dilber Özkul ise ikinci kez
sağlığına kavuşmanın mutlu-
luğunu yaşadığını dile getirdi.

Operasyonun diğer hasta-
lara umut olabileceğini belir-
ten Özkul, "O kadar
mutluyum ki insanlara umut
olsun istiyorum. Tıpta ikinci
nakil, üçüncü nakil olma im-
kanı oluyor. Kimse pes etme-
meli. Haya�a her zaman çare
var. Bu rahatlığa kavuştuğum
için şükrediyorum. Doktorla-
rıma, herkese teşekkür ede-
rim. İkinci kez nakil olmam
gerektiğini öğrendiğimde hiç
umutsuzluğa kapılmadım, her
zaman inanıyordum. Çok
şükür başardım, nakil oldum.
Bu yüzden herkesin kadavra
listesine yazılmasını istiyo-
rum." dedi.

Ali Özkul ise hayatlarında
ikinci kez aynı mutluluğu
paylaştıkları eşi sağlığına ka-
vuştuğu için sevinçli oldu-
ğunu ifade e�i.

Kaynak: AA

Diyalizde tanıştığı eşi gibi
ikinci nakille hayata tutundu
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İzmir'deki balıkçı barınaklarında sahipsiz, ka-
yıtsız ve hurda tekneler, çevresel risklerin önüne
geçilmesi ve güvenlik amacıyla kaldırılıyor.

İzmir Valiliği öncülüğünde Sahil Güvenlik
Ege Deniz Bölge Komutanlığı, İl Emniyet Mü-
dürlüğü, İl Jandarma Komutanlığı, İl Tarım ve
Orman Müdürlüğü ile İzmir Bölge Liman Baş-
kanlığı işbirliğinde barınak ve barınma alanla-
rındaki kullanım dışı deniz araçlarının
kaldırılması için çalışma başlatıldı.

Bu kapsamda 14 ilçedeki 30 balıkçı barınağı
ve 8 barınma alanında inceleme yapıldı. İlk etapta
133'ü sahipli, 72'si ise sahipsiz olmak üzere 205
kullanılmayan deniz aracı belirlendi.

Hukuki sürecin tamamlanmasının ardından
harekete geçen ekipler, Bostanlı, İnciraltı ve Gü-
zelbahçe'deki 36 tekneyi kaldırdı.

Çalışmayla sahipsiz, kayıtsız ve hurda du-
rumdaki deniz araçlarının asayiş, yangın ve
deniz kirliliği risklerinin ortadan kaldırılması,
deniz trafiğini aksatmalarının önüne geçilmesi
hedefleniyor.

"Kurumlarımız işbirliğinde
çalışmaya devam ediyor"

İzmir Valisi Süleyman Elban,AAmuhabirine,
ken�eki kullanılmayan ve hurda deniz araçları-
nın birçok sorun oluşturduğunu söyledi.

Bu sorunların başında çevresel ve görüntü kir-
liliği ile güvenlik geldiğini ifade eden Elban, "Tek-
nelerin tespitlerini yaptık, hukuki süreçleri
tamamlananları hızlıca kaldırmaya başladık. Ba-
rınaklarımızı güzel İzmir'imize yakışır hale getir-
mek için ilgili tüm kurumlarımız işbirliği halinde

çalışmaya devam ediyor." dedi.
İzmir Deniz Ürünleri Avcıları Üreticileri Bir-

liği Başkanı Mehmet Aksoy da çalışmadan duy-
dukları memnuniyeti dile getirdi.

Kullanılmayan ve hurda teknelerin değerlen-
dirilmesini önemsediklerini kaydeden Aksoy,
"Böyle bir çalışmaya öncü olduğumuz için son
derece mutluyuz. Tüm paydaşlarımıza gayretle-
rinden dolayı da teşekkür ediyoruz. Bu gayretler
sonucunda hem çevre hem de görüntü kirliliği-
nin önüne geçilmiş olacak." diye konuştu.

Karşıyaka Su Ürünleri Kooperatifi Başkanı
Tuncay Küçük ise teknelerin kaldırılmasını uzun
yıllardır istediklerini belirterek, şöyle konuştu:

"Bazı teknelerin sahiplerine ulaşamıyorduk.
Ulaştığımız kişiler de teknelerini almak için gel-
miyordu, ilgilenmiyordu. Çalışmayı destekliyo-
ruz. Bu kullanılmaz durumdaki teknelerin içinde
olur olmaz herkes kalıyordu. Geçtiğimiz aylarda
bir atıl teknede yangın meydana gelmişti. Bu tek-
nelerin kaldırılması iyi oldu. Barınak temizleni-
yor, barınağımız bazı sorunlardan arınmış
oluyor."

Bostanlı Balıkçı Barınağı'nı 40 yıldır kullanan
balıkçılardan Atıl Sunu da uzun yıllardır sorun
yaratan teknelerin kaldırılmasını desteklediğini
söyledi.

Balıkçılardan Özsan Yiğit, bu teknelerden
akan yağ ve pisliklerin denizi kirle�iğini, çalış-
manın bu durumu ortadan kaldıracağını ifade
e�i.Toplanan tekneler, yediemin limanına ve be-
lirlenen sahaya taşındı.

Kaynak: AA

Yaşam Haberleri

Ziraat mühendisliğinden emekli olduktan
sonra öğrendiği keçecilikte ustalaşan, Kültür ve
Turizm Bakanlığınca somut olmayan kültürel
miras taşıyıcısı unvanı verilen Özgür Dönmez,
kendi atölyesini kurmayı hedefliyor.

Ankara'da yaşayan 60 yaşındaki Dönmez,
2015'te emekli olduktan sonra yeni hayatına
adapte olabilmek için kendisine bir uğraş ara-
yışına girdi. Islak keçe kursuna başlayan Dön-
mez, aldığı eğitimlerle ustalaştı. Özgür
Dönmez, 2019 yılında Kültür ve Turizm Ba-
kanlığınca düzenlenen sınavlarda başarı sağla-
yarak somut olmayan kültürel miras taşıyıcısı
unvanını aldı.

Keçe ustalığına uzanan hikayesini AA mu-
habirine anlatan Dönmez, çok keyifli bir ça-
lışma hayatı geçirdiğini belirterek, emekliliği
yeni bir başlangıç olarak gördüğünü söyledi.

- "Ben üretmeyi, hayatın içerisinde olmayı
çok seviyorum"

Dönmez, emeklilikle iş yaşamı arasındaki
farka yönelik, emekli olduktan sonra artık za-
manının çoğunu kendine ayırabildiğini belirte-
rek, şöyle konuştu:

"İş yaşamında sabah saat 08.00 ya da
09.00'da başlıyorsunuz, akşam 17.00 ya da
18.00'de bırakıyorsunuz. Rutin bir düzeniniz
var. Emekli olduğunuzda bu zaman boşa çıkı-
yor. Zaman, en hızlı akan ve en değerli şey as-
lında ve onu nasıl değerlendireceğinizi
bilmiyorsunuz. Eşim yeni emekli oldu. O da
aynı süreci yaşıyor. Tabii herkes için farklıdır.
Ben üretmeyi, hayatın içerisinde olmayı çok se-
viyorum. Gençlerle, çocuklarla olmaktan keyif
alıyorum. Dolayısıyla üretmek son derece kıy-
metli. O nedenle benim için yeni bir başlangıç."

-"Kurs bi�i ama yün bitmedi"
Kursa başlamadan önce keçeye ve keçeci-

liğe dair bilgisi olmadığını anlatan Dönmez,
"Neden o kursa gi�im, niye başladım bilmiyo-
rum. Hiçbir şey bilmeden gi�im o kursa. Baş-
langıçta yapamayacağım diye bırakmaya da
karar verdim." dedi.

Dönmez, kurs hocasının, kendisine şans ta-
nımasını söylemesi üzerine derslere devam et-
tiğini belirterek, "5 aylık bir kurstu. Kurs bi�i
ama yün bitmedi. Öyle olunca ben evde çalış-
maya devam e�im. Sonra sergiler, etkinlikler
derken bugüne geldim." diye konuştu.

Keçeden sanat eserlerinin yanı sıra günlük
yaşamda kullanılabilecek ürünler de üre�iğini
belirten Dönmez, tablo, elbise, yelek, kaban,
çanta, takı, fular, avize, halı ve şapka gibi
hemen hemen her şeyi yapabildiğini söyledi.

Keçe ve ıslak keçe yöntemiyle ilgili bilgi
veren Dönmez, şöyle devam e�i:

"Koyun, keçi, tavşan gibi hayvanların yün-
lerinin alkali (bazik özellikli
kimyasal çözelti) ortamda bir-
birlerinin arasında sıcak suda
çevrilerek kilitlenmesiyle olu-
şuyor. Keçe, ilk tekstil ürünü-
dür aslında. Islak keçe,
geleneksel bir tekniktir. Çok
eski, mila�an önce 3. ve 4. yüz-
yıldan beri kullanılan bir tek-
nik. İğneli keçe dediğimiz,
sizin bildiğiniz, iğneyle yapılan
keçe daha sonra dekoratif
amaçla geliştirilmiş."

Özgür Dönmez, yünün ke-
çeye dönüşme sürecine ilişkin
şunları söyledi:

"Yünün keçe olma yolcu-
luğu çok zor. Onu seriyorum,
su ve sabunla ıslatıyorum, çe-
viriyorum, bir süre sonra kay-
nar su koyuyorum üzerine.
Sonra keçeleşsin diye alıyo-

rum, yerden yere atıyorum. Aslında hayat da
öyle. Bizler de hayatın içerisinde bir sürü sı-
kıntılarla yoğurularak kendimizi geliştiriyoruz
ve değiştiriyoruz. Keçenin son hali son derece
dayanıklıdır. İnsan da bu sıkıntıları yaşaya ya-
şaya olgunlaşıyor. "

Keçecilikte tekniğin sabit olduğunu dile ge-
tiren Dönmez, öğrenen herkesin yapabileceğini
fakat en büyük zorluğun, bedensel yorgunluk
olduğunu sözlerine ekledi.

Dönmez, "Tekniği öğrendikten sonra sizin
içinizde ne varsa aslında onu dışa yansıtıyor-
sunuz. Dolayısıyla keçeyi herkes yapabilir. Sa-
dece bir sıkıntı var. Keçe bedensel bir çalışma.
Örneğin ben atölyem olmadığı için evimde,
yerde çalışıyorum. Dolayısıyla belimi, boy-
numu, kollarımı sürekli çevirdiğim için zorla-
nıyorum." şeklinde konuştu.

Kültür ve Turizm Bakanlığı tarafından dü-
zenlenen Kültür Yolu Festivali kapsamındaki
etkinlikte henüz bir sergi açmadığını belirten
Dönmez, bu talebini dile getirdiğini, bu vesi-
leyle festivale dahil edildiğini ve tablolarının
burada ilgi gördüğünü ifade e�i.

Sergileri hakkında bilgi veren Dönmez, şun-
ları kayde�i:

"Benim sergilerim tematik sergilerdir. İlk
sergim Keçenin Yolculuğu idi. O sergide her
şey yer alıyordu. İkinci sergimi ise bir kadın
olarak 8Mart Dünya Kadınlar Günü’nde açtım.
Bu sergim şiirler eşliğinde gezildi. Her sergi-
min başında bulunuyorum; dileyen ziyaretçi-
lere sergiyi bizzat gezdiriyorum. Son sergim ise
Zümrüd-ü Anka’nın Yolculuğu. Bu sergiye ait
eserim çok özel, 6 metre 40 santim uzunlu-
ğunda bir tablo. Simurg'u keçeye uyarladım."

- "Hayalim, atölyemin olması"
Kendi atölyesini açmayı çok istediğini ifade

eden Özgür Dönmez, eşinin, fazla çalışıp ken-
disini yıpratmasından endişe e�iği için bu iste-
ğine ilk başta karşı çıktığını söyledi.

Ankara Kalesi'nde atölye yeri aldıklarını
fakat ekonomik nedenlerden dolayı şu an iste-
diği atölyeyi kuramadığını belirten Dönmez,
"Hayalim, atölyemin olması. Sadece keçe yap-
mak değil, hayatı paylaşmak istiyorum. Ço-
cukların yumak yumak ellerinin suya ve
keçeye değmesini istiyorum. Onlarla masalları,
hayatı, keyfi paylaşmak istiyorum." diye ko-
nuştu.

Dönmez, "Evde çalışmak son derece zor.
Yerde çalışıyorum. Masam yok, dolayısıyla ze-
mini boşaltıyorum. Altına kalın naylon seriyo-
rum. Sonra onun üzerinde keçe yapmaya
çalışıyorum. En büyük sıkıntısı, evin hiç top-
lanmaması." dedi.

Kaynak: AA

Barınaklarda çevreyi ve güvenliği
tehdit eden atıl tekneler toplatılıyor

Keçe sanatında kültürel miras taşıyıcısı oldu
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A d a n a ' n ı n
Kozan ilçesinde ka-
zalara neden olan
çevre yolundaki
kavşakların yeni-
den düzenleneceği
bildirildi.

Kozan Belediye
Başkanı Mustafa
Atlı, çevre yolunda
meydana gelen
kaza ve trafik yo-
ğunluğunun azaltıl-
ması için
girişimlerde bu-

lundu.Başkan Atlı
ve Karayolları 5.
Bölge Müdürü
İlhan Aytekin bu
çerçevede toplantı
g e r ç e k l e ş t i r i p
Kozan Meslek Yük-
sek Okulu girişinde
bulunan kavşak
başta olmak üzere
organize sanayi ile
devlet hastanesi
arası güzergâhta
yerinde inceleme-
lerde bulundu. Ka-

zalar ve yoğunlu-
ğun yaşandığı kav-
ş a k l a r d a
düzenleme yapıl-
masına karar ve-
rildi.

Kozan Belediye
Başkanı Mustafa
Atlı," İlçemizin
uzun süredir bekle-
diği çevre yolu iyi-
leştirmeleri için
önümüzdeki hafta
çalışmalar başlaya-
cak. Özellikle üni-

versite yolu üze-
rinde bulunan kav-
şağı kapatarak
kazaları en aza in-
dirmek ve trafik so-
runu olmadan
düzenlenmesi he-
defliyoruz. Ko-
zan'ımız için
durmadan, yorul-
madan her plat-
formda çalışmaya
devam edeceğiz"
dedi.

Kaynak: İHA

Osmaniye'de yürü-
tülen proje kapsa-
mında özel
gereksinimli dep-
remzede 200 çocuk,
spor ve oyun terapi-
siyle rehabilite edili-
yor.
Kahramanmaraş
merkezli 6 Şubat
2023'teki depremler-
den etkilenenOsma-
niye'de, Türkiye
Özel Sporcular Eği-
tim, Yardım ve Spor
Vakfı tarafından
proje başlatıldı.
"Depremzede Özel
Gereksinimliler İçin
Spor ve Rehabilitas-

yon Projesi" kapsa-
mında psikologlar
ve antrenörler eşli-
ğinde çocuklara des-
tek olunmaya
çalışılıyor.
Proje kapsamında,
kent merkezi ile Ka-
dirli veDüziçi ilçele-
rinde belirlenen özel
gereksinimli toplam
200 çocuk, haftanın
bir günü evlerinden
servislerle alınarak
statlara götürülüyor.
Burada çocuklar,
uzman psikologlar
ve antrenörler eşli-
ğinde sportif etkin-
liklere katılıp

oyunlar oynayarak
hem eğleniyor hem
de depremin olum-
suz etkilerini atlat-
maya çalışıyor.
- "Çocuklarımızın bu
travmayı atlatmala-
rını sağlayacağız"
Gençlik ve Spor İl
MüdürüYusuf Çebi,
projenin özel gerek-
sinimli çocukların
rehabilitasyonu açı-
sından çok önemli
olduğunu söyledi.
Proje kapsamında
çocukların nisandan
bu yana faaliyetlere
katıldığını anlatan
Çebi, şöyle konuştu:

"Gençlerimizin hem
fiziksel kabiliyetleri-
nin geliştirilmesi
hem de zihinsel an-
lamda daha sağlıklı
düşünebilmeleri için
de bu projeyi ol-
dukça önemsiyoruz.
Projemizin amaçla-
rından bir tanesi de
gençlerimizin ha-
yata tutunmasını
sağlaması. Gençleri-
mizi, ileriki yıllarda
daha sağlıklı, mutlu,
huzurlu bir hayat
sürebilmeleri için
sporla rehabilite et-
meye çalışıyoruz.
Depremzede özel
gereksinimli çocuk-
larımızın sporda, sa-
na�a eğitim alarak
en kısa sürede bu
travmayı atlatmala-
rını sağlayacağız."
- Çocuklar ve veliler
projeden memnun
Uzman psikolog
Özlem Sevimli de
projenin depremden
etkilenen gençlerin
güçlendirilmesine

yönelik olduğunu
belir�i.
Proje kapsamında
çocuklar sta�a an-
trenörler eşliğinde
faaliyet gerçekleşti-
rirken, kendilerinin
de ailelerle gö-
rüşme yaptığı anla-
tan Sevimli,
"Velililerle psiko-
sosyal görüşmeler
yapıyorum. Bunun
yanında bireysel,
çocukların durum-
ları hakkında bu sü-
reçte neler olduğu,
olumlu ya da olum-
suz herhangi bir
geri dönütleri var

mı ona yönelik bil-
giler alıyorum."
diye konuştu.
Sevimli, projeyle il-
gili hem çocuklar-
dan hem de
velilerden olumlu
dönüşler aldıklarını
ifade e�i.
Antrenör Neslihan
Dönen ise 4 ay süre-
cek projeyle, çocuk-
ların kendine
güvenlerini tekrar
kazandırmak ve on-
ları sosyalleştirmek
adına çalışmalar
yaptıklarını kay-
de�i.

Kaynak: AA

Kazalara neden olan kavşaklara düzenleme

Osmaniye’de ra-
hatsızlığı nedeniyle
uzun süre tedavi
gören ve vefat eden
30 yaşındaki
Uzman Çavuş
Samet Ceylan son

yolculuğuna uğur-
landı.

Aksaray Sultan-
hani İlçe Jandarma
Komutanlığı’nda
uzman çavuş ola-
rak görev yapan ve

rahatsızlığı nede-
niyle uzun süre te-
davi gören 30
yaşındaki Samet
Ceylan geçtiğimiz
gün vefat etti. Cey-
lan, memleketi Os-

maniye’nin Düziçi
ilçesi Uzunbanı
Mahallesi’nde as-
keri erkanla son
yolculuğuna uğur-
landı. Evli ve bir
çocuk babası olan

Uzman Çavuş
Samet Ceylan’ın ce-
nazesi Merhum
Ömer Kaybet Ca-
mii’nde kılınan ce-
naze namazının
ardından Düziçi

Asri Mezarlığı’na
defnedildi. Cena-
zeye Osmaniye
protokolü, Cey-
lan’ın ailesi ve va-
tandaşlar katıldı.

Kaynak: İHA

Hastalığa yenik düşen uzman çavuş toprağa verildi

Spor ve oyunlarla rehabilite ediliyorlar

Bartın Üniversitesi
(BARÜ) akademisyenleri,
Yükseköğretim Kurulu Baş-
kanlığı (YÖK) öncülüğünde
başlatılan ve bilimin topluma
daha etkili biçimde duyurul-
masını amaçlayan "Bilim İle-
tişimi Ofisi" projesi
kapsamında afet geçmişi bu-
lunan köylerdeki kahvehane-
lerde seminerler düzenledi.

YÖK'ten yapılan açıkla-
maya göre, BARÜ, Bilim İleti-
şimi Ofisi projesi
çerçevesinde ilk saha çalışma-
sını, Bartın Valiliği İl Özel
İdaresi ve Bartın Belediyesi iş-
birliğinde gerçekleştirdi.

Bilim ile toplumun buluş-
masını sağlayarak akademik
çalışmaların kamuoyunda
daha etkili şekilde duyurul-
ması amacıyla yapılan ilk ça-
lışmalarda, afet geçmişi
bulunan kırsal yerleşimler zi-
yaret edildi.

"İklim Değişikliğine
Uyum Stratejileri: Bartın'da
Taşkın ve Su Kıtlığı Riskleri-
nin Azaltılması Projesi" kap-
samında oluşturulan
alanında uzman ekipler, köy
kahvehanelerinde sel ve ku-
raklığa karşı seminerler dü-
zenledi.

Köy kahvehanelerinde
bilgi toplumla buluştu
Projeyle BARÜ'lü akade-

misyen ve öğrenciler, ilk ola-
rak merkeze bağlı Arıt ve
Aydınlar köyleri ile Ulus ilçe-
sine bağlı Kumluca beldesi ve
Kozanlı köyünü ziyaret ede-
rek vatandaşlarla temas
kurdu.

Köy kahvehanelerinde dü-
zenlenen toplantılarda, taşkın
öncesi hazırlık, afet anı yöne-
timi, erken uyarı sistemleri-
nin kullanımı ve kriz sonrası
toparlanma süreçlerine dair
kapsamlı bilgiler aktarıldı.

Alanında uzman öğretim
elemanları, ani yağışların ve
iklim değişikliğiyle tetiklenen
afet risklerine dikkati çeke-
rek, özellikle kırsal bölgelerde
bilgi eksikliğinin ciddi sonuç-
lara yol açabileceği uyarı-
sında bulundu.

Su kıtlığının da yaşandığı
bölgede yağmur suyu hasadı
başta olmak üzere alınabile-
cek diğer önlemlere ilişkin
bilgiler de aktarıldı.

"Üniversitemizin
toplumla bağını güçlen-

dirmeye devam edeceğiz"
Açıklamada görüşlerine

yer verilen BARÜ Rektörü
Prof. Dr. Orhan Uzun, bilim
iletişimiyle üniversitelerin
toplumla bağının daha da
güçlendirildiğini belirterek,

"Üniversite olarak bilimin sa-
dece okul koridorlarında ya
da laboratuvarlarla sınırlı kal-
maması gerektiğinin farkın-
dalığıyla çalışıyoruz.
Üre�iğimiz bilimsel bilginin
toplumda anlaşılır ve erişile-
bilir hale gelmesini önemsi-
yoruz." ifadelerini kullandı.

Öğretim elemanlarıyla
ilde daha önce taşkın ya da su
kıtlığı yaşamış köyleri belirle-
diklerini aktaran Uzun, şun-
ları kayde�i:

"Bartın Valiliği İl Özel İda-
resi ve Bartın Belediyemizin
de katkılarıyla yürütülen bu
çalışmalarda, 7'den 77'ye
kadar köy halkıyla bir araya
gelerek, özellikle iklim deği-
şikliği gibi çok boyutlu bir
konu üzerine seminerler ver-
meye başladık. Bu noktada
bilgiyi insanla buluşturarak
hem toplumsal dayanıklılığı-
mızı artırmaya hem de üni-
versitemizin toplumla olan
bağını daha da güçlendir-
meye devam edeceğiz. Bu dü-
şüncelerle üniversitelerin
şehirlerine ve bölgelerine sağ-
ladıkları katkıların bilim ileti-
şimiyle görünür olmasını
sağlayan çalışmalardaki teş-
viklerinden dolayı YÖK Baş-
kanımız Prof. Dr. Sayın Erol
Özvar ile YÖK üyelerimize
teşekkürlerimi sunuyorum."

"Artık hangi durumda
nasıl davranacağımızı

biliyoruz"
Köy muhtarlarından Ziya

Orhan da 2021'de yaşanan sel
afetinde köprülerin ve yolla-
rın zarar gördüğünü hatırla-
tarak, "O dönem ne
yapacağımızı bilemiyorduk.
Şimdi üniversitemizin hoca-
ları bizleri bilgilendiriyor.
Bilgi doğrudan ayağımıza ge-
liyor." değerlendirmesini
yaptı. Muhtar Bayram Altay
da sel afetine hazırlıksız ya-
kalandıklarını belir�i. Akade-
misyenlerin doğal afetler
hakkında farkındalıklarını ar-
tırmak için brifing verip yar-
dımcı olduğunu aktaran
Altay, yağmur sularının de-
polanması için yapılacakları
anla�ıklarını dile getirdi.

Afet sonrasında birçok ya-
pının hasar gördüğünü akta-
ran muhtar Oktay Karapınar
ise "Artık bilinçliyiz, hangi
durumda nasıl davranacağı-
mızı biliyoruz." ifadesini kul-
landı.

"Bilim İletişimi Ofisi" pro-
jesi kapsamında üniversitenin
24 köyde düzenleyeceği eği-
tim programlarının bu ay ta-
mamlanması planlanıyor.

Kaynak: AA

Köy kahvehanelerinde
afet bilinci eğitimi

Osman i ye ' d e
saç, kaş ve kirpikle-
rini kaybeden 8 ya-
şındaki Aysima
İlengiz’in hayali
gerçek oldu.

Belediye Başkanı
İbrahim Çenet’in
desteğiyle önce kaş,
ardından gerçek
çocuk saçından ya-
pılan protez saç uy-
gulamasıylaAysima
yeniden gülümsedi.

Osmaniye’de ya-

şayan 8 yaşındaki
Aysima İlengiz’in
hayatı, Belediye
Başkanı İbrahimÇe-
net’in mahalle gezi-
lerinden birinde
değişti. KazımKara-
bekir Mahallesi’nde
babasının işle�iği
bakkalda tanıştığı
Aysima’nın saç, kaş
ve kirpiklerinin dö-
küldüğünü öğrenen
Başkan Çenet, te-
davi ve estetik des-

tek için söz verdi.
Bu destek süreci
önce kalıcı makyajla
yapılan kaşlarla baş-
ladı.

Protez Saçla
Yeni Bir Hayat
23 Nisan öncesi

kaşlarına kavuşan
Aysima, ardından
saçlarına da kavuş-
mak istediğini dile
getirdi. Güzellik
merkezi sahibi Zey-
nep Demir’in gö-

nüllü desteği ve
sponsor firmanın
katkısıyla, gerçek
çocuk saçından ha-
zırlanan protez saç
temin edilerekAysi-
ma’ya uygulandı.
ZeynepDemir, “Ay-
sima’yı bu hayaline
kavuşturduğumuz
için çok mutluyuz”
dedi.

Annesi Duygu-
larını Paylaştı
Anne Meryem

İlengiz, kızının ya-
şadığı zorlukları an-
latarak duygularını
şu sözlerle dile ge-
tirdi: “Kaş ve saçları
olmadığı için
okulda zor günler
geçiriyordu. Duy-
gularını bize yansıt-
mamaya çalışıyordu
ama içine kapan-
mıştı, evden çıkmak
istemiyordu. Şimdi

çok mutluyuz.”
Tedavi Süreci

Devam Ediyor
Osmaniye Bele-

diyesi Sosyal Hiz-
metler Birimi
Sorumlusu Bekir
Çakır, Aysima için
kalıcı tedavi süreci-
nin başladığını be-
lirterek “İnşallah en
kısa zamanda kendi
saçlarına ve kaşla-
rına da kavuşur”
dedi.Yeni görünü-

müylemutluluğunu
paylaşan Aysima
ise, “Kaşlarımın ve
saçlarımın olması
en büyük haya-
limdi. Başta Bele-
diye Başkanımız
İbrahim Çenet
olmak üzere her-
kese çok teşekkür
ederim” diyerek
duygularını ifade
e�i.

Osmaniye
Belediyesi

Aysima önce kaşına sonra saçına kavuştu



Sayfa 6Akdeniz 09 Mayıs 2025 CumaReklam - Tanıtım...


